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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgy ű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ismét Békés megye húzza a rövidebbel?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbel i
kérdést kívánok benyújtani Dr . Horváth Ágnes Egészségügyi Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Békés megye légimentés szempontjából való ellátottsága már hosszú ideje komoly vitá k
tárgyát képezte . Több kérdéssel is fordultam ez ügyben a Miniszter Asszonyhoz, míg végü l
december hetedikén keltezett válaszából megtudtam, hogy Szeged helyett Szentesen épülhe t
meg a heliport az Ön döntése alapján . Ez a válasz Békés megye egészét megnyugtatta, hisze n
így a megye lefedettségének kérdése is megnyugtatóan oldódott meg .

Most, alig egy hónappal a megnyugvást okozó válasz után a helyi médiából tudtuk meg, hogy
a heliport Jakabszállásra kerül . Amint azt azonban több szakértő is elmondta, ha a
Jakabszálláson lenne a bázis, Békés megyében nem tudnák biztosítani a tizenöt percen belül i
kiérkezést .

Tisztelt Miniszter Asszony !

• Mennyi ideig veszi igénybe a minisztérium a jakabszállási repül ő teret?

• Várhatóan mikor kerül pont a szentesi légimentő bázis ügyére ?

• Javul-e Békés megye légimentés terén kialakult hátránya az intézkedés nyomán ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . január 3 .

Erdős Norbert
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